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PRoToKoŁ NR XXvI/2o21
z narJzwyczajnej sesji Rady Cminy w Fałkowie,

któna odbyła dniu 18 sierpnia 202l roku
w sali konferencyjnej t,rzędu Cminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Ses.ję o godzinie 10.20 otworzył i w całości prowadzIł Przęwodnicz4cy
Rady Głniny Piotr Gonerka. Na wstępie powitał radnycł"l i poprosił
o zalogowanie się w systemie informatycznym. W oparciu o listę obecności
stwierdził, ze na stan Rady 15 radnych * w obradach udział bierze j5,

co stanowi quorum do podeimowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych stanowi załqczntk nr 1 do protokołu

\astępnie prowadz4cy powitał uczestnikow w następuj4cych osobach:
- Wojta Grniny Fatkow Henryka Koniecznego
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,
- Radcę prawnego Zygmunta Ptaka
t)raz protokołujqcą i wszystkich oglądaj4cych transmisję on - xine.
Zawiadomił, Że głosowania odbywać się będq przez system do obsługi
posiedzen.

Lista obecności uczestnikow stanowi załqcznik nr 2 do niniejszego
protokołu.

Ad pkt 2.

" Następnie Przewodniczęcy Rady Gminy poprosił o zgłaszanie zmian do'
przesłane go wraz Z Zaproszeniami porzędku obrad sesji.
Porz4dek w głosowaniu jawnym' imiennym prz1,jęto jednogtośnie (15 Za)

i przedstawia się następuj4co:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.
2' Przyjęcie porzqdku obrad sesji.
3. Frzy.jęcie protokotu z XXY ses.ji Rady Gminy.

+ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotac.!i celowej dla Paraf-ri p.lv'
Sw. Trojcy W Fałkowie na wykonanie prac ]<onserwatorskich i robot
budowlanyclr.
5. Rozpatrzenie projektu ucław,aty oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian
Wieloletniej Progno'y Fi'un'o\Ą/ej Grniny Fałków na 1ata 2021-2026, 5s

I



6. Rozpatrzenie projektu uclrwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zllrian
w Budzecie Grniny Fałkow na 2021 rok.
7 ' Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
KoneckieryIu na reałizację zadanta publicznego.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Zakonczenie obrad XXVI sesii Rady Gminy.

Ad pkt 3.

W tyrm punkcie Przewodn1czqCy Rady Gminy zwrócit się
i'lwag do protokołu Z oblad poprzedniej sesji, która odbyła
24 czerwca202i roku.
Do protokółu nie zgłoszono zadnych uwag i został on przy.jęty

w głosowaniu jawnym imiennym (15 za).

Ad pkt 4.

o zgłaszanie
się w dniu

jednogłośnie

Będqc przy głosie Przewodniczqcy poprosił wiceprzewodnicząc4 Marylę
Domańsk4 o odczytanie projektu uchwały w sprawie udzieienia dotacji d]a
zabytkowego kościoła pw. Sw. Tro]cy w Fałkowie. Projekt ten był szeroko
omawiany na wspó1nvm posiedzeniu wszystkich komisji. Po jego odczytanir:,
Rada Gminy w obecności l5 radnych rv głosowaniu jawnyrn imiennym
jednogłośnie (15 z^) podjęła Uchwałę Nr .XXV|/2$4lf021 w sprawie
udzielenia dotacji celowej dla parafii p.w. Sw. Trójcy w Fałkowie na
wykon a n ie p rac konse rwato rskictrr, resfa u rato rskich.
Uchwała stanowi załqcznik Nr 3 do protokołu.

Ad pkt 5.

" w tym punkcie Plowadzący oznajmił, że projekt uchwaty został rowniez
omowiony na wspóinym posiedzeniu komisji przez pania Skarbnik Gminy Annę
Wajnberser i odczvtał treść proiektu.

Rada Gminy w obecności 15 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (15 za) podjęła Uchwałę Nr XxvI/2O5lf0f1w sprawie zmiany
Wie|oletniej Pnognozy Finansowej Gminy Fałkórv na lata 20f1-f026,, która
stanowi załqcznik nr 4 do niniejszego protokołu.



Ad pkt 6.

Do koiejnego pro.jektu uchwały dotycZ4gego zmian w budzecie Gminy na
rok bieŻ4cy równiez omawianego na wspolnym posiedzeniu korr-risji łtie
wniesiono zadnych Lłwag, Przewodn|CZ4cy Rady Gminy zapoznał radnych
z jego treści4.

Rada Gminy w obecności 15 radnych w głosowaniu jawnym
imienreym jednogłośnie (15 Za) podjęła Uchwałę Nr xxVI/2O6l20ft
\ry sprawie zrnian w Budżecie Gminy Fałków na 2027 roko która stanowi
zał4cznik nr 5 do protokołtl.

Ad pkt 7.

W tyrn punkcie Prowadzący ponownie poprosił Wiceprzewodnicz4Cą
Rady Gminy Marylę Dolnańsk4 o odczytanie projektu uchwały omawianej ną

wcześniejSzylx posiedzeniu ivszystkich Komisji w spr.awie udzielenia polnocy
Powiatowi Koneckiemu. Nie było uw.ag, rvobec czego Wiceprzewodniczqca
o dczytata pro.j ekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 15 radnych w głosorvanitl jawnym imiennym
jednogłośrrie podjęła Uchwałę Nr XXVI/207lf0f1 w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadait
publicznych.
t,chwała stanowi za\qcznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 8.

Na wstępie tego punkt poprosiła o głos radna Anna Pluta, która poprosiła
o interwencję w sprawie przewróconego słupa informuj4cego o przystanku
autobusowytll w Wo]i Szkuckiej. Poza tym radna poprosiła o polnoc
w usytuowaniu części ogrodzenia figurki przy prywatne.1 posesji W te.j

mie.jscowości oTaZ oznajmiła w irrrieniu sołtysa wsi, Że nie Sq na biezqco
odbierane śmieci z przvstankow. i od świet]icy wiejskie].
Następnie radna Maryla Domańska zadała pytanie czy coś się robi w telrracie
pfzepompou,ni ściekorł, w olszamowicach, gdzie czesto występujq awarie
z powodu ,' nie nad4zania,, z przettaczaniem ściekow.
Radny Jarosłarv Kaczlnarek zadał pytanie odnośnie złozonego wniosku na

budowę kanalizacji lv glninnych miejscowościach. Zapytał kto zadecydował
rv jakich miejscorv-ościach l-na to być robione.
,Do zadanych pytan odniosł się Wójt Gminy, ktory odpowiedział radne1, Że

zrvroci uwagę na systeirratyczne sprzqtanie śmieci na przystankach, natorniBst

:



kapliczka nie jest rvpisana do rejestru zabytkow i jest problem
Z wydatkowaniem pieniędzy na te obiekty. Co do kana)izacj! pan rvójt
stwierdził, ze mamY dwie przepompownie' które stwal.za.j4 na1T} problerny
W swojej pfacy' cięg1e coś dokupujemy i stararny się wyeliminować te

mankamenty. Sq zamówione nowe zabezpleczenla) nowe wirniki, W ciągu
dwóch tygodni powinna się sytuacja poprawić.
Co do budowy nowych odcinków kanalizac.ji pan Wójt powiedział, Że to on był
decydentem po konsultacjach Z projektantem by osiągn4ć najlepszy wynik
ekonomiczny. Wniosek opiewa na kilkanaście milionorv złotych i sq tu przyjęte
takie mie!scowości .jak Slnykow, Gustawów, Sułków, Por4bka oiszanrowice,
Studzieniec, Zbojno. Takie mamy rr.lozliwości zrobienia kanatrizac1t przy
obecnych reaktorach rv oczyszczalnt ściekow.
Drugi wniosek dotycz4cy dróg' chodnikow i parkingów opiewa na ki]kanaście
milionow złotyclr, a ttzeci wniosek dotyczy instalacji Źrodeł energii odnawialnej
w obiektach uzyteczności pubiicznej na terenie naszej grniny.
Wójt nie neguje budowy oCZysZCZalni w Sulborowicach, a|e ze względu r"la

roz\egty teren miejscorvości na1eŻatoby rozwaŻyc, CZy ma to być kana|izac.ja
zbiorcza czy zbiorczo inciywidualna. Wrócirły do tet-lratów w nieda1ekiej
przyszłości.

Ad pkt 16.

W zwi4zku ze z-rea|izowaniem przy.jętego porz4dku Przewodniczący Rady
Gminy podziękował rł,szystkim za udztał i o godzinie l ].00 zanknął obrady
XXVI sesji Rady Gminy.

Na tvrn ot.oto]<oł zakonczono.

Protokółowała:

INSPEKTOR.tĄ. I z
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Dorota Aru,ot


